
REFERAT AF 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

17. juni 2025 

Kl. 17:00 – 19:30  

Afdeling Lundebjerg 

 

 

Medlemmer 

Forældre 

 

 

 

 

 

Elever 

 

Medarbejdere 

 

Mads Kristensen, Mette S. Nielsen, Lone Kirstine Pallesen, 

Johnny Hejdemann, Sandra Schødt Nøddebo, René 

Jensen, Murat Gazi Erdogan, Simon Husum-Jacobsen, 

Lars Due Nielsen 

(Suppleanter: Ann Dorte G. Davidsen, 1 vakant)  

 

Maria, 7E - Jonathan, 8D - Lærke, 9E 

 

Louise Rødkilde, Stine Jo Helmark, Christian Sønchsen  
 

Inviterede 

Ledelse 

 

 

Politisk 

 

Afbud 

 

Distriktsskoleleder Nana H. Walbum 

Souschef Gitte Aggerholm 

 

Peter Als 

 

Mads Kristensen, Murat Gazi Erdogan, Lars Due Nielsen,  

Maria, 7E - Jonathan, 8D - Lærke, 9E 

 

 

O = Orientering / B = Beslutning 

 

 

17:00 – 17:45 Tilsyn af BFO (O) 

Besøg af BFO ledelsen. 

• Hvad er de store fokusområder, og opfølgning fra sidste 

tilsynsbesøg - hvordan gik det? 

• Det som går godt og det der kunne gå bedre - hvad er planen 

for at rette op og hvordan kan skolebestyrelsen hjælpe? 

• Skolebestyrelsens udvalgte nedslag fra nøgletalsrapporten 

uddybes og andre relevante nedslag præsenteres af ledelsen. 

• Hvordan opfyldes relevante principper?  

Principperne for ”Værdier og ordensregler” og ”Strategi mod 

mobning” skal med hver gang 

• Spørgsmål fra skolebestyrelsen 

 

BFO-distriktsleder Kien Mikkelsen orienterer om status og udvikling på 

BFO med afsæt i ovenstående punkter. 

BFO Ledelsen 
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Skolebestyrelsen har hermed ført tilsyn med BFO’en.  

 

Der var efterfølgende en drøftelse af, hvordan skolebestyrelsen kan 

være med til at synliggøre BFO’ens pædagogiske arbejde overfor 

forældrene i alle BFO – afdelingerne. 

 

17:45 – 18:00 Nyt fra Elevrådet (O) 

Nyt fra elevrådet 

 

Eleverne deltager ikke grundet afgangsprøver.  

Eleverne 

18:00 – 18.30 Princip for Skole-hjem-samtaler (B) 

• Tilbagemelding fra behandling i MED-udvalg 

• Drøftelse af konkret forslag til princippet (se bilag) 

• Kan princippet godkendes? 

Bilag 1 – Princip for Skole-hjem-samtaler 

 

Princippet godkendes med følgende 3 rettelser: 

• Trivselssamtale skal rettes til skole-hjem-samtale. 

• Der skal være kommunikeres om meddelelsesbogen inden 

begge samtaler.  

• Hvis medarbejderne vælger at lave en alternativ 

samtaleform, kan forældre ønske en individuel samtale.   

 

Princippet bliver rettet til og lægges på skolens hjemmeside.  

Johnny 

18:30 – 18:4 Princip for Meddelelsesbog (B)  

• Tilbagemelding fra behandling i MED-udvalg 

• Drøftelse af konkret forslag til princippet (se bilag) 

• Kan princippet godkendes? 

Bilag 2 - Princip for Meddelelsesbog 

 

Princippet godkendes med følgende rettelser: 

• Indholdet har fokus på elevernes resurser.  

• Sprog udskiftes med sproglig. 

• Der skal fjernes en parentes i 4 punkt og rettes til 

fokuspunkterne skal…. 

 

Princippet bliver rettet til og lægges på skolens hjemmeside. 

 

I den godkendte står der, at den opdateres, hvis fokuspunkter 

ændrer sig og kan genbesøges til 2.runde skole/hjemsamtaler. 

 

Der er en kommentar til, at meddelelsesbogen skal opdateres ved 

hver skole-hjem-samtale og ikke kun den første, og forældrene skal 

orientere sig i meddelelsesbogen inden hver skole-hjem-samtale, og 

den skal være tilgængelig ved hver skole-hjem-samtale.  

 

Johnny 

18:45 – 18:55 Planlægning af møder med 0. og 4.-klasser (august) (B) 

• Hvem vil besøge 0. og 4. klasser til forældremøder i august, hvor 

der kort bliver sat ord på arbejdet i Skolebestyrelsen, og gør 

opmærksom på valg i foråret 2026? 

Johnny 
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Børnehaveklasserne:  

Nana skriver ud om datoerne, og så melder forældrene sig på 

datoerne.  

 

Besøg på 4.klasse rykkes til 3.klasserne.  

Nana skriver ud om datoerne, og så melder forældrene sig på 

datoerne.   

 Planlægning af kontaktforældremøde (september) (B) 

Hvem vil stå for kontaktforældremøde til afholdelse i september? 

• Hvilke punkter vil være relevante at have på agendaen? 

• Evt. 30. september kl. 16.00 – 17.00 (før mødet i Skolebestyrelsen) 

 

Simon og Lone melder sig til at forberede og informere om 

kontaktforældremødet. 

 

Forslag punkter: 

• Strategi mod mobning 

• PUF 

• Budget 26 

• Skovlunde vokser, hvordan ser det ud på Skovlunde Skole 

• Skærmpolitik 

• Hvad skolebestyrelsen har opnået i år  

 

Lone og Simon vender tilbage med dato og tidspunkt.  

Nana vil gerne hjælpe til med at kommunikere ud til forældrene på 

Aula.  

 

Johnny 

18:55 – 19:05 Status fra møde med forvaltningen om visiteringer (O) 

• Møde afholdt den 3. juni 2025 

• Hvad kom der ud af mødet, og hvad er der aftalt? 

 

Der er blevet sendt referat fra mødet til alle i Skolebestyrelsen.  

Mads 

Lars 

Sandra 

19:05 – 19:15 Høring (forberedelse) om forslag til budget 2026 (O) 

Kommunens økonomi er god og solid, og politikkerne har derfor 

besluttet, at der ikke skal udarbejdes et egentligt spare- eller 

omprioriteringskatalog til budget 2026 

 

Forvaltningen er vi gået i gang med at finde nogle større 

overordnede temaer, som de kan arbejde mere grundigt med over 

længere tid.  

Derfor efterspørger de idéer og input til hvilke overordnede temaer, 

der kunne være interessante at se nærmere på, som kan arbejdes 

videre med frem mod budgetforslaget, og de vil 

supplere de temaer, som Økonomiudvalget. 

 

• Har skolebestyrelsen input større temaer til budget 2026? 

 

Bilag 3 - Brev fra borgmesteren til de høringsberettigede parter om 

bidrag til budget 2026 

 

Nana 
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Skolebestyrelsen bakker op om MED - udvalgets forslag til 

budgetpunkter, og har yderligere et forslag om trafiksikkerhed til 

skoleveje. 

 

Nana formulerer et brev med ideer og forslag på vegne af MED og 

Skolebestyrelsen. 

 

19:15 – 19:30 

 

 

 

Agenda indhold til skoleåret 2025/2026 (O) 

• Hvad skal fylde på agendaen for Skolebestyrelsen i næste 

skoleår? 

 

De punkter man ønsker skal være med på agendaen skrives på 

Aula til Johnny eller hele Skolebestyrelsen.  

 

Kort Orientering: 

 

Kort orientering fra medarbejdere: 

• Der har været og er fokus på ansættelser på begge 

matrikler. 

 

Kort orientering fra Skoleledelsen: 

• Der skal ansættes en ny medarbejder til administrationen. 

• Nana orienterer om byggeprojektet på LU, som der er 

skrevet ud om i nyhedsbrevet.  Der sættes pavilloner op 

på LU. Alt tag skal skiftes. Nana orienterer 

Skolebestyrelsen, når der er nyt.  

• Skovlunde Skole fylder 10 år, og det bliver fejret i Byparken 

d.15. august med eleverne fra begge matrikler 

• Der har været besøg af kommunalpolitiker Simon 

Knudstrup på begge matrikler.  

 

Kort orientering fra forældre:   

• En opmærksomhed på at der skal være fokus på det 

kulturelle hos basisdanskeleverne og deres forældre, så de 

bliver hjulpet godt i gang med danske traditioner mm.   

 

 

 

Tak for indsatsen til Skolebestyrelsen i dette skoleår. 

 

 

 

 

 

 

 

Alle 
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Emner til behandling på fremtidige skolebestyrelsesmøder (ikke prioritet rækkefølge) 

 

 

 

Emne  

Lovpligtige principper 

– Identificere de manglende 

– Lav en plan for udarbejdelse  

Mulige principper  

– Identificere behov og ønsker 

– Lav en plan for udarbejdelse 

Forældreinddragelse 

– Dialog om behov og ønsker 

Skolefritidsordning 

– Dialog om inddragelse af skolefritidsordning (BFO, Fritter, ungdomsklub osv.), sikre et 

fælles arbejde før, under og efter skoledagen.  

Dialog om digitaladfærd  

- Hvad skal digitale medier bruges til, og i hvor stort omfang skal det være en del af 

undervisningen og dagligdagen i skolen (skoletid, frikvarter, fritidsordning) - skole medier / 

privat medier 

Opfølgning på klassedannelse i 6.-7. klasse 

- Erfaringer og status fra de seneste år 

Gallafest på Skovlunde Skole 

- Dialog om skolens rolle i Gallafest i 9. klasse 

Højt begavede elever 

- Hvordan kan Skovlunde Skole skabe de bedste rammer for højt begavede elever 

- Medtage erfaringer fra andre skoler 

Revidering af løsningen ”Sund skolemad” 

- Er løsningen tilfredsstillende, og skal der i givet fald findes en anden løsning 

Robuste fællesskaber 


